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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-03-18, § 14 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 18 mars 2014 kl. 17.00 – 17.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 28 mars 2014 

  

 

 

 

Madeleine Sjöstedt Jakop Dalunde 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande   

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande  

 

Peter Jönsson (M)  

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Olof Hermansson Wallentin (FP)  

Johan Fälldin (C)  

Bengt Sandberg (S)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Willy Viitala (M) för Anna Cederschiöld (M)  

Suleiman Said (S) för Sonja Pagrotsky (S) 

 

 
Ersättare: 

Frank Svensson (M)  

Johan Möller (M)  

Tom Hedrup (M)  

Katja Hessle (M)  

Dani Amso (M)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Maria Öhman (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi, Åse Geschwind, 
Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström, 
Tommy Waldnert och Pontus Werlinder. Personalföreträdarna Rolf Bodin 
och Reza Etemad samt borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och 
biträdande borgarrådssekreteraren Erica Närlinge. 
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 § 14 
Uppförande av en enkel idrottshall på Sätra idrottsplats. 
Förslag till inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 4.4-088/2014 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner redovisat förslag till upp-

 förande av en enkel fullstor idrottshall på Sätra IP till en 

 kostnad om 25,0 mnkr, finansierad inom avsatt ram om  

 100 mnkr i 2014 års budget för uppförande av fem enkla 

 idrottshallar.  

 

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta 

 hyresavtal med idrottsförvaltningen baserat på en preliminär 

 hyreskostnad år 1 om 1,8 mnkr.  

 
Handlingar i ärendet  

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från 7 mars 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

Stockholm är en stad som växer och kommer göra så under 

lång tid framöver. Invånare ställer krav på att vi bygger fler 

bostäder, men också på att vi skapar fler idrottsytor. 

Byggtakten har inte hängt med i Stockholm, inte när det 

gäller bostäder och inte heller när det gäller idrottshallar eller 

andra idrottsytor. Därför är det nu glädjande att den 

moderatledda majoriteten hörsammat det skriande behovet av 

fler anläggningar. 

 

Precis som vi från oppositionens och idrottsrörelsens sida har 

även berörda förvaltningar tidigare påtalat att budgetramen 

om 100 mnkr för fem fullstora hallar är för snäv vilket nu 

också visar sig. Efter rationell hantering av projekteringen 
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bedöms nu att det är möjligt att genomföra projektet för totalt 

25 mnkr per hall vilket medför en fördyrning på totalt 25 

mnkr som måste avsättas i investeringsprogrammet för 2015.  

 

Denna brådskande hantering av investeringar leder också till 

att viktig dialog med lokala föreningslivet blir lidande. Många 

idrottsföreningar i Stockholm vill ta ett större socialt ansvar, 

då krävs att våra idrottshallar har ytor även för 

föreningsverksamhet utanför träningstid, dvs 

föreningsutrymmen, grupprum och möjligheter att bedriva 

caféverksamhet. Något som verkar saknas i de förslag till 

enkla hallar som läggs fram. 

 

När nu enkla hallar byggs på tidigare fotbollsplaner bör i 

upphandlingen även ingå anläggandet av 7-manna 

konstgräsplaner i direkt anslutning. På så vis kan även de 

gemensamma utrymmena, framförallt duschar och toaletter, 

samutnyttjas av både inomhussporter och fotbollsföreningar.  

 

För att nå målen om en friskare befolkning krävs politisk vilja 

och långsiktiga satsningar. Efter snart åtta år med den 

styrande politiska majoriteten är det tydligt att de borgerliga 

partierna har blivit trötta och saknar relevanta svar på 

Stockholms framtidsutmaningar. Här är resultatet av en från 

början orealistisk budgetram och på det en orealistisk tidsram.  

 

Ambitionsnivån är för låg och det visar sig gång på gång att 

de borgerliga partiernas så kallade satsningar i retoriken är 

svikna löften i praktiken, med uppskjutna eller uteblivna 

investeringar.  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


